
g e m e e n t e Overbetuwe 

Memo 

Aan 

Van 

CC 

Ons kenmerk 

Datum 

Betreft 

Raads- en burgerleden 

College van B&W 

15INT00041 

6 januari 2015 

Rondetafelgesprek Strategie A15-corridor 

Geachte raads- en burgerleden, 

Tijdens de Politieke Avond op 20 januari 2015 vindt een rondetafelgesprek plaats over de 
strategie voor de A15-corridor. 
Dit is de zone rondom de 
Waal, A15 en Betuweroute, 
met een focus op het gebied 
tussen knooppunt Valburg en 
Ressen. De A15-corridor 
maakt onderdeel uit van de 
Gelderse corridor; dit is de 
verbinding tussen het 
Rotterdamse havengebied en 
het Duitse achterland waar via 
drie modaliteiten dagelijks 
tonnen goederen vervoerd 
worden. 

V.M.. r.; 

't «53» 

Conform Uitvoeringsagenda 
2014-2018 hebben wij onze gedachten over de te volgen strategie verwoord in bijgevoegde 
notitie. Graag wisselen wij hierover met u van gedachten, op de volgende drie thema's. 

Ambities 
Provincie, rijk, regio en gemeenten ambiëren allemaal om de internationale corridor ook van 
meerwaarde te laten zijn voor het gebied. In plaats van een situatie waarin de goederen alleen 
maar van west naar oost door het gebied gaan, een situatie creëren waarin er ook in de 
provincie, regio en gemeenten verbindingen worden gelegd en er in het gebied een balans 
ontstaat tussen leefbaarheid, ruimte en economie. Graag lichten wij dit toe in een korte bondige 
presentatie en gaan het gesprek aan over dit geldende beleid. 

Probleemduiding 
Het luistert nauw de afstemming en integraliteit uit de visies en beleidsstukken vast te houden in 
de uitwerking en verfijning van deze projecten en onderzoeken. Dat is belangrijk, omdat alleen 
als dat geborgd is, de ambities gerealiseerd kunnen worden en negatieve effecten voor 
omwonenden in omliggende kernen en buurtschappen voorkomen worden. Bij uitwerking van 
projecten verdwijnt echter soms de stip op de horizon uit het zicht. Het project draagt dan niet 
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meer goed bij aan doelstellingen/visies óf de samenhang met andere projecten in de corridor 
verdwijnt. Dat komt niet zozeer omdat betrokken partijen het oneens zijn over de na te streven 
doelen. Dat in de 'losse' projecten de samenhang soms ver te zoeken is, lijkt meer te ontstaan 
door een (bewuste of onbewuste) 'bias', waardoor er bij besluitvormers en plannenmakers een 
sterke focus bestaat op de eigen problemen en oplossingen. Partijen nemen (soms heel expliciet) 
vroegtijdig standpunten in t.a.v. 'losse projecten'. Dit beïnvloedt welke middelen/instrumenten er 
(al dan niet) door verschillende partijen worden ingezet waardoor de samenhang vaak naar de 
achtergrond verdwijnt. Graag bespreken we uw gedachten over de probleemduiding en de 
beschreven voorbeelden. 

Aanpak en strategie 
De notitie beschrijft drie sporen om te komen tot meer samenhang, zodat er in het gebied een 
balans ontstaat tussen leefbaarheid, ruimte en economie. De komende maanden staan twee 
sporen centraal. Graag wisselen wij met u van gedachten over deze sporen. 

Allereerst willen we ambities integreren, 'updaten' en verduidelijken. Alhoewel het de afgelopen 
maanden best gelukt is om de samenhang te duiden tussen alle verschillende 
beleidsdocumenten, kan het ons inziens duidelijker, scherper en meer gebiedsgericht. Daarmee 
willen we de bedoelingen verduidelijken, uitdragen naar betrokken inwoners, ondernemers en 
overheden. Vandaar dat we willen komen tot een meer samenhangend en duidelijker kader. Dat 
in plaats van versnipperd beleid of ' losstaande' standpunten ten aanzien van individuele 
projecten. 

Als tweede willen we voor een grotere samenhangende oplossing toewerken naar een krachtige 
coalitie nodig met daarin een leidende en krachtige partij. We denken dat de provincie daarvoor 
de aangewezen partner is. Sommige inhoudelijke keuzes overstijgen immers het individuele 
project en vragen om een afweging op het niveau van de corridor. We continueren en 
intensiveren de gesprekken hierover met provincie en regiogemeenten. 

Als derde willen we in de toekomstige coalitie een groene duurzame inpassing inbrengen. Het 
voorstel is een project 'landschappelijk duurzaam raamwerk' te starten, met bijbehorende 
subsidiestrategie, inclusief verkenning van de mogelijkheden om hier uit de nieuwe projecten nog 
aan bij te dragen (fondsvorming of iets dergelijks). 

Vervolgproces 
Na het rondetafelgesprek werken wij door aan uitvoering van de strategie. Eerste stap daarin is 
dat wij u een voorstel doen voor verduidelijking van de (samenhangende) ambities in het 
geldende beleid. Wij verwachten dit in februari 2015 aan u voor te kunnen leggen. 

Hoogachtend, 

burgemeester en wethouders, 
de gemeentesecretaris, de burgemeester, 

Th. Hoex MMO drs A.S.F. van Asseld MMO I 
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